

**Subject:杜祖貽校友中國傳統藝文創作年獎接受申請/
Application for Alumnus TO Cho-Yee Award for Chinese Classical Art**

(The English version of this message follows the Chinese one.)

杜祖貽校友中國傳統藝文創作年獎接受申請

為鼓勵全院同學對中國傳統藝術文化活動的興趣，發掘和培養這方面的人才而特設此獎。申請內容如下：

項目

遞交一項與中國傳統藝術、文化相關的作品和 200 字的詮釋，包括書院如何推廣該項國粹的建議。內容主題為中國文學與藝術，形式不限，例如書法、文學、剪紙、繪畫、戲曲、舞蹈、國術、音樂等。如屬表演類項目(如舞蹈、國術、音樂等)，參加者需提交 20 分鐘以內的演出錄像。

獎項

優異獎：2 項(每項港幣 3,000 元)

入圍獎：10 項(每項港幣 200 元)

參加辦法及截止日期

請填妥以下網上表格，並上傳作品檔案（實體作品必須交至書院輔導處，表演類項目除外）。截止日期為 2022 年 12 月 23 日中午 12 時，逾期或沒交作品/電子檔的同學將取消參加資格。結果將於 2023 年 1 月下旬公佈。歡迎所有聯合書院學生參加。

參賽須知

- 每位參加者或團體只可遞交一份作品，如個人已參與團體的作品，仍可以個人名義提交另一項作品。
- 作品或影片有機會於書院展出或上載於書院網上平台。
- 書院或會邀請得獎者於書院活動中簡介得獎作品，並分享得獎感受。

如有查詢，請致電 3943 0354 與本院孫嘉寶女士聯絡。

報名：<https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13657539&done=1>

聯合書院學生輔導處 謹啟

Application for Alumnus TO Cho-Yee Award for Chinese Classical Art

The award is established for encouraging students to participate in the Chinese classical art activities during leisure time, discovering and cultivating talents in this field. Details of application are as follows.

Entry Submission

Submit an entry related to traditional Chinese art and culture with an interpretation in 200 words, including suggestions on how the College should promote this type of Chinese art.

All content and format are accepted as long as it is related to Chinese classical art (such as Chinese calligraphy, literature, paper-cutting, painting, opera, dance, Guoshu, music, etc). For performance (such as dance, music, Guoshu etc.), participants must submit a performance video not longer than 20 minutes.

Yearly Awards

Grand Award: 2 (Cash prize of HK\$ 3,000 each)

Finalists: 10 (Cash prize of HK\$ 200 each)

Application

The Competition will only accept entries submitted from 26 October 2022 to 23 December 2022 (both days inclusive, Hong Kong time). The entry submission time will be based on the server's record. Late submission will not be accepted. Students should fill in the Web form and upload their art-work. A hardcopy of entry should be submitted to the Dean of Students' Office by 23 December (not applicable to performance art entries)

Guidelines to Participants

- Participants must be full-time students of United College and could participate as individuals OR as a team. Each unit should only submit ONE entry only.
- If a participant has submitted an entry on team basis, he/she could submit one more personal entry. By the act of entering the submission, eligible participants are assigning the rights of unlimited and unconditional use of his/her submission(s) to the College.
- The College may invite winner(s) to present the award-winning entry in College activities.
- All entries must not have been submitted for any other competition or provided to any party for any purpose before submitting to us.
- The decision of the College in all matters relating to this award is final.

For enquiry, please contact Ms Bobo SUEN of the Dean of Students' Office at 3943 0354.

Application: <https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13657539&done=1>

Dean of Students' Office
United College